
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 47

Hvad er forklaringen på, at Hvidvasksekretariatet ikke sender kvartalsrapporter og evt.

anden relevant information direkte til de underretningspligtige virksomheder, og vil rege-

ringen sikre, at Hvidvasksekretariatet fremover sender oplysningerne direkte til de under-

retningspligtige virksomheder, jf. også anbefalingerne fra anbefalingerne i FATF rappor-

ten fra august 2017, således at virksomhederne sikres kendskab til, at de er omfattet af

hvidvaskreglerne og reglernes indhold.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Bødskov (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Bodskov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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